
یکنـــان پرســـپولیس بعـــد از چند جلســـه تمرین پرفشـــار روز گذشـــته را به  باز
یدو به اســـتراحت پرداختند. سرخپوشان روز پنجشنبه  صلاحدید خوان گار
در اولین گام از رقابت های جام حذفی به مصاف تیم مس سونگون خواهند 
رفت و اصلی ترین تمرین این تیم برای این مســـابقه امروز برگزار خواهد شـــد. 
یکنـــان ذخیره و  یکنـــان ملی پـــوش و مصـــدوم پرســـپولیس، باز در غیـــاب باز
ی کردن را پیدا خواهند کرد؛  ی روز پنجشنبه فرصت باز جوان این تیم در باز
یـــدو به این موضـــوع هم فکر می کند که باید نفرات اصلی تیمش  هرچنـــد گار
ی با الریان قطر در لیگ  را در فرم مســـابقه نگه دارد تا با شـــرایط بهتری در باز

نخبگان حاضر شوند. 

  نقش پررنگ بازیکنان در تغییر برنامه تیم
یدو این بود که  همان طور که پیش از این اشـــاره داشـــتیم تصمیم خوان گار
ی با الریان در قطر بماند و بـــا بهره بردن از امکانات خوب  تیمـــش بعـــد از بـــاز
کمپ هـــای قطری خودشـــان را برای دیدار با الشـــرطه آمـــاده کنند. خصوصاً 
اینکه پرسپولیس از این دو مسابقه 6 امتیاز را می خواهد در غیر این صورت 
کمترین شـــانس را برای صعود به مرحله حذفی خواهد داشـــت. اما با اعلام 
باشـــگاه پرســـپولیس برنامه سفر این تیم تغییر کرده و کاروان سرخپوشان بعد 
ی با الریان به تهران برگشته و مجدد سه روز بعد راهی دوحه خواهد شد.  از باز
در این زمینه با خبر شـــدیم جدا از اینکه مشـــکلات مالی باشگاه پرسپولیس 
یکنان پرســـپولیس موافق مانـــدن در دوحه نبودند. از این  هـــم دخیـــل بود، باز
گر قرار بود سرخپوشان در دوحه بمانند؛ 10 روز از خانواده خود دور  جهت که ا
یدو برسانند که  بودند. همین مسئله باعث شد بزرگ تر های تیم به اطلاع گار
برگشـــت از قطر از لحاظ روحی و روانی کمک بیشـــتری به آن ها خواهد کرد و 

این مربی هم قانع شد که برنامه مدنظرش را تغییر دهد. 

  ماجرای عجیب اورونوف
مصدومیت های مکرر اوستون اورونوف باعث شده صدای مربیان ازبک هم 
ی های حســـاس تیم ملی کشـــورش غایب باشـــد. مشـــکل  در بیاید و او در باز
ی هـــا و تمرینات دچار  اصلـــی این ســـتاره ازبک این اســـت کـــه در جریان باز
ی  گرفتگـــی عضلانـــی می شـــود و این مســـئله اجـــازه نمی دهـــد او راحت باز
کند. اورونوف در این فصل که هنوز 10 هفته از آن ســـپری شـــده تا به حال ســـه 
مرتبه مصدوم شـــده اســـت در حالی که در نیم فصل گذشـــته تقریباً در تمام 
بازی های پرسپولیس حاضر بود و نقش مهمی نیز در قهرمانی این تیم داشت. 
ی تیم ملی کشـــورش را  جالب اینکه اورونوف تقریباً یک هفته اســـت که اردو
به خاطـــر مصدومیـــت ترک کرده اما با این حال حاضر نشـــده به تهران آمده و 
در تمرینات سرخپوشان شرکت کند. البته او از لحاظ قانونی می تواند تا پایان 
فیفادی در ازبکستان بماند. از طرفی باشگاه پرسپولیس هم برای اینکه با او 
بر ســـر تمدید قرارداد وارد چالش نشـــود، هیچ درخواســـتی مبنی بر بازگشتش 
نداشته است. درواقع پرسپولیس مانند فیفادی قبلی که اورونوف بدون توجه 
به هشـــدار های کادر پزشـــکی باشـــگاهش برای تیم ملی ازبکستان به میدان 
یکن مماشـــات می کند. اما  رفته و مصدومیتش تشـــدید شـــد، کاملاً با این باز
طبق اطلاعاتی که از طریق نزدیکان اوســـتون به دســـت آوردیم او به این خاطر 
ی است.  یدو فرار ترجیح داده در ازبکستان بماند که از تمرینات پرفشار گار
درواقع ســـتاره ازبک مدعی شـــده همه مصدومیت های این فصلش به خاطر 

کشـــی اش )مربی  یدو و دســـتیار مرا ی بوده که زیر نظر گار تمرینات پرفشـــار
( انجام می داده اســـت. او مدعی شده در زمان اوسمار شرایط بسیار  بدنســـاز
یکن مؤثرتری برای تیمش بوده اســـت.  بهتـــری داشـــته و به این خاطـــر هم باز
یکنی اســـت که اهل تمرینات پرفشـــار  یان اوســـتون، او کلاً باز به گواه همباز
نیست و موقع انجام این تمرینات از لحاظ روحی و روانی هم به هم می ریزد. 
ی  یکنان شاخص سابق فوتبال ایران که به خاطر همین فرار مشابه یکی از باز
بودن از تمرینات پرفشـــار ســـال های اوج فوتبالش را در امارات سپری کرد. به 
ی  یدو نتوانســـته نیمی از توانایی ها و تأثیرگذار هر شـــکل اورونوف در تیم گار
فصل پیشش را برای پرسپولیس ارائه دهد و چه بسا با ماندن مرد اسپانیایی 
یکـــن تصمیم دیگری برای آینده اش بگیرد.  در کادرفنی سرخپوشـــان این باز
کنش های  ی مســـتقیم و غیرمســـتقیم وا یدو از تابســـتان تا حالا چند بار گار
یکنانش بابت تمرینات پرفشـــار دیده اســـت، اما از  منفی از ســـوی برخی باز
یکنانی توانســـته اند در تیم او عملکرد  موضـــع خـــود کوتاه نیامده و درواقع باز
خوب و جایگاهی ثابت داشته باشند که خواسته های او را در این تمرینات 

سنگین برآورده سازند. 

 ممکن نیست
ً
  بازگشتی که فعلا

در تیـــم پرســـپولیس خیلی هـــا از جمـــع مربیـــان، 
یکنـــان و مســـئولان بـــه این نتیجه رســـیده اند  باز

که جای خالی مهدی ترابی به شـــدت در تیم شـــان 
یکن  احســـاس می شود و نباید اجازه می دادند این باز

به راحتی جدا می شد. به خصوص که ترابی برخلاف بیرانوند 
ی نبـــود و در تمـــام مـــدت حضورش  یکـــن حاشیه ســـاز اصـــلاً باز
یکن بســـیار مؤثـــری از نظر فنی  در پرســـپولیس علاوه بـــر اینکه باز
بـــود، رفتار هـــای کاملاً حرفه ای نیز داشـــت. در این بین مشـــاوران 
باشگاه پرسپولیس هم در اظهارنظر های اخیر خود به این مسئله 
کید داشته اند و پیشنهاد داده اند که به هر طریق ممکن ترابی  تأ

را در نیم فصـــل برگرداننـــد. در همین راســـتا با خبر شـــدیم که 
افراد نزدیک به باشـــگاه پرســـپولیس تلاش های خود را برای 

بازگردانـــدن ترابـــی بـــه جمـــع سرخپوشـــان آغاز کرده انـــد و حتـــی از زبان این 
یکن شـــنیده اند که شـــرایطش در پرسپولیس به مراتب بهتر بوده است. اما  باز
کتور قرارداد دارد  واقعیت امر این است که ترابی دو فصل دیگر با باشگاه ترا
و از لحاظ مالی هم در این باشگاه حسابی تأمین شده است. از لحاظ فنی 
ینگر تکنیکی خود دارد. در چنین شرایطی  هم اسکوچیچ رضایت کامل از و
کتور جدا شده و به تهران  بسیار بعید است که ترابی به این راحتی بتواند از ترا
گر این وسط  برگردد. اتفاقی که حداقل در این زمستان رخ نخواهد داد. حتی ا
هوادار متمول بخواهد وارد عمل شده و ترابی را از لحاظ مالی وسوسه کند. 
اتفاقـــی کـــه البته در تابســـتان شـــاهد آن نبودیم و یکـــی از دلایل جدایی این 

یکن از پرسپولیس همین موضوع بود.  باز

  تلاش گاریدو برای بازگرداندن لوکاس
لوکاس ژوائو فکرش را نمی کرد که بعد از حضور در پرسپولیس و عدم گلزنی 
ی بـرای ایـن تیـم تـا ایـن حـد از لحـاظ روحـی و روانـی تحـت فشـار  در چنـد بـاز
یـاد  قـرار بگیـرد. در واقـع هجمه هـا علیـه لـوکاس بـه خاطـر گل نزدنـش آنقـدر ز
 ، یـان ژوائـو یختـه اسـت. بـه گفتـه همباز بـوده کـه بـه شـرایط روحـی او را بـه هـم ر
یکـن در ابتـدای حضـورش در ایـن تیـم در تمرینـات عملکـرد بهتـری  ایـن باز
گرفتـه در زدن ضربـات  کـه تحـت فشـار انتقـادات قـرار  داشـت امـا از وقتـی 
یادی شـده اسـت. در همین راسـتا  آخر دچار اسـترس و شـتابزدگی ز
یدو در تمرینات سعی می کند با صحبت با لوکاس، او را از  گار
نظر روحی و روانی به آرامش بیشـتری برسـاند تا بلکه بتواند 
شـرایط بهتـری داشـته باشـد. مـرد اسـپانیایی تشـخیص 
کـه مشـکل فعلـی مهاجـم تیمـش فقـط روحـی و  داده 
روانـی اسـت و تـلاش می کنـد او را بـه شـرایط عـادی 
ی پرسـپولیس با مس سـونگون فرصت  برگرداند. باز
گلزنـی خـودش را از  خوبـی بـرای ژوائـو اسـت تـا بـا 
یـر فشـار انتقـادات خـارج سـاخته و بتوانـد در  ز
یـادی  کـه اهمیـت ز ی هـای آینـده ایـن تیـم  باز

ی کنـد.  دارد راحت تـر بـاز

هفته پایانی رقابت های لیگ برتر تیراندازی با کمان روز پنجشـــنبه 24 
آبان ماه در سایت مجموعه ورزشی آزادی برگزار شد و در پایان مسابقات 
یکرو آقایان، تیم دانشگاه آزاد مقتدرانه و برای پنجمین فصل متوالی به  ر
مقام قهرمانی دست یافت. در هفته پایانی نیز تیم دانشگاه آزاد در دیدار 
مقابل هیئت البرز 5 بر صفر به پیروزی رسید تا فصل را با 44 امتیاز از 45 
امتیاز ممکن به پایان برساند و بدون هیچ حرف و حدیثی جام قهرمانی 
کادمی و نفت  را بالای سر ببرد. در این رقابت ها تیم های آرک آرچری آ
امیدیـــه نیـــز به ترتیب با 32 و 28 امتیاز در جایگاه های دوم و ســـوم قرار 
یکرو دانشگاه آزاد و عضو  گرفتند. زهرا شمس، سرمربی تیم تیراندازی ر
هیئت علمی دانشگاه آزاد واحد تهران غرب در گفت وگو با »فرهیختگان« 
درخصوص رقابت های این فصل، پنجمین قهرمانی متوالی دانشـــگاه 

آزاد و مسائل دیگر به صحبت پرداخت که در ادامه از نظر می گذرد.

یابی کردید؟ یکرو را چگونه ارز کمان ر رقابت های این فصل لیگ تیراندازی با
رقابت هـــا از نظـــر کمیت بهتر از ســـالیان گذشـــته بود و تیم های بیشـــتری در 
مسابقات حضور داشتند، همچنین از لحاظ کیفیت نیز رکوردهای تیم ها ارتقا 
یافته بود و خدا را شکر که بچه های ما مثل سالیان گذشته خوش درخشیدند، 
حتی فائز محمدی با 17 ســـال به عنوان فنی ترین کماندار انتخاب شـــد. روز 
ی با کمان نیز انتخابی تیم ملی  بعد از هفته پایانی مسابقات لیگ برتر تیرانداز
برگزار شد که از 4 نفر انتخاب شده، 3 نفر بچه های تیم دانشگاه آزاد بودند. 

تیم شما در شرایطی به مقام قهرمانی رسید که تنها یک امتیاز از دست داد؟
کمان اتفاق افتاد  ی با یخ لیگ برتر تیرانداز این اتفاق نیز برای اولین بار در تار
و ما با 44 امتیاز قهرمان شـــدیم. این درحالی اســـت که ســـال گذشته نیز تنها 
2 امتیاز از دســـت داده بودیم، اما امســـال با وجود بالا رفتن ســـطح مســـابقات 

تنها یک امتیاز از دست دادیم. 

پنجمین قهرمانی متوالی در لیگ تا چه اندازه لذت بخش بود؟ 
خیلی لذت بخش بود؛ البته ما به این قهرمانی عادت کردیم. اینکه برای پنج  
ســـال تیم را حفظ کرد و هرســـاله یکی، دو نفر را که از دانشـــجویان دانشـــگاه 

آزادند به تیم اضافه می کنیم، اتفاق خیلی خوبی است. 

این را که گفته می شود قهرمانی دانشگاه آزاد به خاطر حضور بیشتر ملی پوشان 
در این تیم است، چطور تحلیل می کنید؟

همیشه این گونه نبوده است. خیلی از بچه های ما بعد از حضور در دانشگاه 
آزاد وارد تیم ملی شدند. ما حتی از نفرات نوجوانان و جوانان استفاده می کنیم 
که برخی اوقات فیکس تیم ملی نبودند. از طرفی بچه های ما 4، 5 سال است 
کـــه بـــا همدلـــی در تیم دانشـــگاه آزاد حضور دارند، حتی برخی باشـــگاه ها به 
بچه های ما پیشـــنهادهای بالاتری داده بودند، اما به خاطر عرق به دانشـــگاه 
آزاد و لطفـــی کـــه بـــه من داشـــتند، در تیم ماندند. در لیـــگ تیم های قدرتمند 
دیگری نیز حضور داشـــتند که از نفرات خوب و رکورددار اســـتفاده می کردند 
و حتی بچه های پارالمپیک نیز حضور داشتند. این تیم ها تک تک شان برای 
ما تهدیدند، اما خوبی دانشـــگاه آزاد این اســـت که نفرات خوب یکجا جمع 
شـــدند. شـــاید نفرات خوب در تیم های دیگر پخش شـــده بودند. ما همیشه 
از ســـمت دکتر طهرانچی و دکتر لشـــگری حمایت شدیم و دید خوب آنها به 
ورزش و اعتماد به بنده و نفرات باعث شـــده از بالاترین ســـطح در پنج ســـال 

قهرمانی ما نقش داشته باشند.

دلیل عدم حضور و تیم داری دانشگاه آزاد در لیگ بانوان چه چیزی است؟
اتفاقاً امســـال این پیشـــنهاد را به دکتر لشـــگری دادم، اما با وجودی که خیلی 
ی داشـــتند. امیدوارم  راغـــب بـــه این کار بودنـــد، محدودیت هایی در تیم دار
که ما آنجا نیز قـــول قهرمانی و  در ســـالیان ســـال آینـــده ایـــن اتفاق بیفتـــد؛ چرا
ســـکوی اولـــی را می دهیـــم تا با یک نگاه ویژه شـــاهد حضور دانشـــگاه آزاد در 

یکرو بانوان باشیم. بخش ر

فدراسیون تیراندازی با کمان بعد از جدایی سرمربی کره ای تیم ملی تصمیم به 
استفاده از مربی ایرانی گرفت. نظر شما در این خصوص چیست؟ 

حضور مربیان خارجی در هر رشـــته ای شـــاید متفاوت باشد، اما در تیراندازی 
با کمان همیشه کره ای ها حرف اول را می زدند و سالیان سال است که مربیان 
کره ای جزء بهترین مربیانند. بااین حال باید ببینیم نسبت به هزینه ای که می کنیم 
چقدر برداشت کردیم. مربی کره ای ما ماهیانه 7 هزار دلار حقوق دریافت می کرد 
اما ما با توجه به این هزینه برداشت ویژه ای از حضور او نکردیم و فقط توانستیم 

یس بفرستیم. این درحالی است که 4 سال پیش نیز  یک خانم را به المپیک پار
یک نماینده در المپیک توکیو داشتیم و 8 سال پیش شرایط به همین شکل بود. 
مربی کره ای مربی خوبی بود، اما نسبت به هزینه ای که پرداخت کردیم بازدهی 
خوبی نداشـــت. اگر همین هزینه را برای مربی ایرانی در نظر بگیریم، مطمئن 
باشید خیلی بیشتر از این ها نتیجه بگیریم. فدراسیون مجبور است از مربیانی 
اســـتفاده کند که با هزینه کم حاضر به مربیگری در تیم ملی شـــوند. ما مربیان 
داخلی خوبی داریم، اما با این دستمزدهایی که به مربیان ایرانی می  دهند کسی 
حاضر نیست سرمربی تیم ملی شود. مربیان داخلی به نسبت مربیان خارجی 
بسیار کمتر دستمزد می گیرند و دستمزد مربیان خارجی 50 برابر مربیان ایرانی 

است، اما خروجی نتیجه آن با مربی ایرانی آنقدر تفاوت ندارد. 

یـــری که ســـرمربی تیـــم ملی  شـــما به عنـــوان مربـــی درکنـــار همســـرتان میـــاد وز
یس حضور داشـــتید. قرار اســـت  پاراتیراندازی کشـــورمان بود، در پارالمپیک پار

همکاری شما با تیم ملی پاراتیراندازی ادامه داشته باشد؟
ما تقریباً 6، 7 ماه با بچه های پارالمپیکی کار کردیم و با وجود نداشـــتن زهرا 
یخ ســـاز داشـــتیم. ما در  نعمتـــی نتیجـــه خوبـــی گرفتیـــم و حتی دو نتیجه تار
دو بخـــش کامپونـــد میکـــس و کامپوند بانوان تابه حـــال در پارالمپیک مدالی 
یکرو نیز یک مدال  کسب نکرده بودیم، اما خدا را شکر این اتفاق افتاد. در ر
برنـــز کســـب کردیم. درصورتی کـــه در توکیو فقط نعمتی طـــلا گرفت و یک برنز 
ی که  نیـــز کســـب کردیم. نتیجه از لحاظ فنی خـــوب بود؛ البته با توجه به کار
کردیـــم بیشـــتر از این هـــا انتظار داشـــتیم. غلامرضا رحیمـــی و بچه های دیگر 
ی آنها برای مدال حساب کرده بودیم، اما متاسفانه  خیلی آماده بودند و ما رو
ی بچه ها اثر گذاشـــت و آنها از لحاظ روانی نتوانستند  عوامل روانشناســـی رو
خودشان را جمع کنند. در اینجا نقش روانشناس را خیلی مهم می دیدیم که 
در بخش ما کمرنگ بود. اینکه در ادامه راه بخواهند با ما کار بکنند یا نکنند، 

با فدراسیون جانبازان و توان یابان است. 

کمان خواهد شد.  گفته می شـــود زهرا نعمتی، ســـرمربی تیم ملی پاراتیراندازی با
به نظر شما نعمتی آمادگی مربیگری تیم ملی را دارد؟

در هانگژو مربی اختصاصی زهرا نعمتی بود و آنجا ما دو مدال طلا و یک نقره 
گرفتیم. از لحاظ اینکه آمادگی را داشـــته باشـــند را نمی دانم و خودشـــان باید 
یادی  بگویند. با این حال نعمتی جزء همین خانواده اســـت و درک بســـیار ز
نسبت به بچه ها دارند. این را که چقدر علاقه مند به مربیگری اند در جریان 
نیستم، اما حتماً دلسوز خودشانند و امیدوارم بهترین نتیجه ها گرفته شود.

اگرچهوینگرسابقپرسپولیسقراردادمالیخوبودوسالهایباتراکتوردارد؛اماقرمزهاجایخالیاوراهمچنانحسمیکنند

تلاش برای بازگرداندن ترابی

سرمربیتیمتیراندازیریکرودانشگاهآزاددرگفتوگوبا»فرهیختگان«:برایاولینباردرتاریخلیگباتنهایکامتیازازدسترفتهقهرمانشدیم

دانشگاه آزاد به قهرمانی عادت کرده است
ازحضورمربیکرهایدرتیمملیبرداشتویژهاینکردیم
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حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

مهدی منصرف
خبرنگار

تلاشسرلکوایوببرایرسیدنبهبازیباالشرطه

اورونوف باید تست شود
پرسپولیس بعد از بازی با مس سونگون در رقابت های جام حذفی دو 
دیـــدار مهـــم در لیگ نخبگان پیش رو خواهد داشـــت که هر دو بازی 
قرار اســـت در قطر برگزار شـــود. اهمیت بازی با الریان و الشـــرطه برای 
پرســـپولیس بســـیار بالاست از این جهت که سرخپوشـــان برای اینکه 
همچنان شـــانس صعود به مرحله حذفی را داشـــته باشـــند محکوم به 
برد در هر دو مسابقه اند. برای بازی اول با الریان گاریدو نمی تواند روی 
ایوب العملود و میلاد ســـرلک حســـاب کند از این جهت که هر دو با 
مصدومیت همسترینگ مواجهند و باید با احتیاط به میادین برگردند. 
مخصوصا ایوب که گاریدو در امارات برای بازی دادن به او عجله کرد و 
همین عامل باعث تشدید مصدومیت او شد. این دو بازیکن امیدوارند 
از اوایل هفته آینده بتوانند در تمرینات گروهی حاضر شوند تا شانس 
بازی مقابل الشرطه را داشته باشند. اگر این اتفاق رخ ندهد آن ها برای 
بازی با نســـاجی آماده خواهند شـــد. اوســـتون اورونوف هم که به خاطر 
مصدومیت اردوی تیم ملی کشـــورش را ترک کرده تا زمانی که به تهران 
نیاید وضعیتش مشخص نخواهد شد؛ هرچند گفته می شود مشکل 
او گرفتگی عضلانی اســـت و با چند روز اســـتراحت و فیزیوتراپی قابل 
رفع خواهد بود. از این رو احتمال اینکه اوستون بتواند در بازی با الریان 
به میدان برود زیاد است؛ هرچند گاریدو از این بازیکن به خاطر عدم 
بازگشت به تهران بعد از ترک اردوی تیم ملی کشورش دل خوشی ندارد. 

دودستگاهدیگردرراهایران

 VAR 5 بازی جام حذفی با 
فدراسیون فوتبال بعد از یک هفته مکاتبه با فیفا توانست مجوز برگزاری 
بازی هـــای جـــام حذفـــی را بـــا VAR بگیـــرد و به این ترتیـــب 5 بازی از 
رقابت های این هفته جام حذفی با کمک داور ویدئویی برگزار خواهد 
شـــد. این در شـــرایطی اســـت که فدراســـیون برای اجاره دستگاه های 
خریداری شده خود با باشگاه های لیگ برتری در حال مکاتبه است 
و اگر باشگاهی نخواهد در این زمینه با فدراسیون همکاری کند نباید 
درخواســـت اســـتفاده از VAR  در بازی هایش بدهد. در حال حاضر 
  Evs که برای شرکت آمریکایی  VAR فدراسیون توانسته سه دستگاه
است را وارد ایران کند و حالا از فدراسیون خبر می رسد که روز جمعه 
دو دستگاه دیگر خریداری شده این شرکت به ایران می رسد. با توجه به 
همین مسئله 5 بازی از جام حذفی باVAR   برگزار خواهد شد که برای 

اولین بار است این اتفاق در فوتبال کشورمان رخ می دهد.

قلعهنویی:اینبازیراببریمتقریباًبهجامجهانی
صعودکردهایم

قرقیزستان تیم بابرنامه ای است 
امیـــر قلعه نویـــی در نشســـت خبـــری پیـــش از دیـــدار تیـــم ملـــی برابر 
قرقیزســـتان اظهـــار داشـــت: »قرقیزســـتان تیـــم بابرنامـــه ای اســـت. 
قرقیزســـتانی ها پایگاه های اســـتعدادیابی را مستقر کرده اند و دنبال 
ی قبلی شـــان را آنالیز کردیم، برخلاف اینکه  پیشـــرفت هســـتند. باز
ی اشـــتباه فردی  ســـه گل خوردند فوتبال بابرنامه ای داشـــتند، اما رو
ی بـــا لایه های دفاعی متعـــددی روبه روییم  گل خوردنـــد. در ایـــن باز

کتیک هایشان را اجرا کنند.« و با ضدحمله سریع می خواهند تا
ی درباره انتقادات از تیم ملی گفت: »واقعاً متأسفم که برخی افراد  و
اشتباهات فردی، ساختار و گل اتفاقی را نمی توانند تشخیص دهند. 
ی کنید که  ی باز ید و باید طور در ســـاختار دفاعی تعریف هایی دار
ی را ببریم تقریباً به جام جهانی  یـــف موقعیت ندهید.این بـــاز بـــه حر
ی های بعدی باید بـــا همین انگیزه  صعـــود کرده ایـــم، هر چنـــد در باز
یم. قرقیزســـتان با مربی اش فوتبال خوبی را انجام می دهد و  جلو برو

حریف سرسختی خواهد بود.«

اخبار کوتاه
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